



Protokoll styrelsemöte S15 2016-08-30

Närvaro:	Martin Johansson	Ordförande
	Robin Timan	Propagandamästare, tillika Sekreterare
	Lasse Heemann	Källarmästare
	Oscar Sigurdsson	Studierådsordförande
	Ludvig Åkesson	Programmästare
	Rasha El-Manzalawy	Vice Ordförande
	Nick Persson	Cafémästare
	Måns Ansgariusson	Sexmästare
	Carl Nilsson Nyman	Revisor
	Desirée Ohlsson	Kårkontakt TLTH
	Agnes Sörliden	Kårkontakt TLTH
	Axel Isberg	
	Martin Bergman	

- §1 OFMÖ Ordförande Martin Johansson förklarade mötet öppnat klockan 12:13.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera Axel Isberg och Martin Bergman.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes i sin helhet.
- §5 Föregående mötes protokoll Fanns inget.
- §6 Information från Kåren Nollegeneralen har fått samtal från ICA om teknologer som snor kundvagnar. De informerade att det är okej att låna bara man säger till.
Det finns tankar på att programmera något som söker igenom examinationsformer så man slipper göra det för hand.
- §7 Information från PLD PLC Har inte varit något möte.
- §8 Information från kollegie **Vice Ordörande-kollegiet**
Rasha informerade att de haft möte där de planerat för framtida möten.
- §9 Beslutsuppföljning **Köksfläkt**
Martin informerade att M-seks fläkt kommer bli mycket dyrare än det först var tänkt. Han ska kolla vidare på detta under hösten.



Lokalpolicy

Mötet **beslöt** att skjuta upp det till efter nollningen.

- §10 Utskottsrapporter Två som hade skrivit.
- §11 Ekonomisk status Ludvig E var ej närvarande. Martin informerade att utedisshot gick bra.
- §12 Val av funktionärer **Källarmästeriet**
Vice Källarmästare Martin Bergman (dat14mb1)
Vice Källarmästare Henrik MjökÖlsson (dat14hol)

Propagandamästeriet

Vice Propagandamästare
Alexander Arcombe (dat13aar)

- §13 Övrigt
- Lasse undrade hur han ska göra vid lån av lokaler då policy saknas. Han informerade att Mattias Eklund vill låna lokal för mösshipthe och frågade om mötet godkänner att han lånar ut gratis. Mötet **beslöt** att godkänna det.
- CNN ville påpeka att vi borde kolla på verksamhetsplanen och se om det fortfarande ser bra ut.
Han undrade om teknikfokusansvarig och just nu är det näringslivsansvarig som är ansvarig för det.
Han informerade att ramarna examenstavlorna inte längre tillverkas och därför är det lämpligt om alla byts ut, vilket kommer kosta pengar. Han återkommer med det.
- Mötet **beslöt** att sätta datum för HTM1 till den 11 oktober med motionsstopp den 2 oktober kl 23:59.
- Ludvig Å frågade om vi ska även köra swish och/eller iZettle tillsammans med kontanter på märkespiquiquen. Mötet **beslöt** att enbart köra på kontanter.
- §14 Meddelanden
- Oscar meddelade att vinnaren av gyllene pekpinnen ska bli inbjuden till nollegasquen.
- Nick meddelade att man måste se till att tömma soptunnorna efter event i iDét då de var överfulla efter studiekvällen och iDétmyset. Lars informerade att det ska hållas ett arkivmöte idag kl 16 och att alla är välkomna.
- §15 OFMA
- Ordförande Martin Johansson förklarade mötet avslutat kl 12:45.



Mötessekreterare

Justeras

Robin Timan
Propagandamästare, tillika Sekreterare

Martin Johansson
Ordförande